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خبر

بدون وعده، بدون كارت هدیه؛
سكوت پیشكسوتان استقلال 

نشانه چیست؟
رانت بیداد می كند؟

فساد سازمان یافته شده؟
افراد كوچیك و غیرمتخصص 
و  بزرگ  های  مسئولیت  در 

تخصصی قرار گرفته اند؟
در  بازی  پارتی  و  باندبازی 
اركان مختلف از حد متعارف 

خارج شده؟
گرانی و تورم و قیمت های افسار گسیخته زندگی مردم را با 

چالش مواجه كرده؟
سكوت ِ مردم ِ آزادی خواه و استقلال طلب در برابر همه ی 
این ناملایمات )!( ریشه در ایجاد شكاف بین مردم و مسئولان 

دارد و...؟
به هرحال هرچه كه هست، این سكوت نباید دامن ورزش و 
البته فوتبال را بگیرد! بزرگترها و پیشكسوتان استقلال كه به 
درست یا غلط این تیم را خانه خود بر می شمارند وگاها تا 
مرز ملك پدری خود پیش می روند! چرا و به چه دلیلی این 
روزها مهر سكوت بر لب زده اند؟ پیشكسوتان استقلال كه تا 
پیش از این در برابر هر تصمیمی در مجموعه استقلال واكنش 
نشان می دادند و صدای اعتراض آن ها گوش فلك را كر می 
كرد، امروز حتی در برابر انتصاب مدیر آكادمی این باشگاه مهر 

سكوت بر لب زده اند! چرا؟
نمی دانم! چرا تا همین چند ماه قبل وقتی اسم یكی از خاك 
خورده های استقلال برای انجام خدمت و فعالیتی در مجموعه 
آبی به گوش می رسید، پیشكسوتان استقلال كلی داد وقال 
به پا می كردند که چه نشسته اید فلان شد و بهمان! اما حالا 
و از روزی كه یك فرد ناشناخته و صرفا به واسطه دوستی و 
همكاری با سرپرست موقت باشگاه استقلال، سكاندار آكادمی 
این مجموعه شده هیچ صدایی از جایی شنیده نمی شود! چرا؟
چرا وقتی امثال حسن روشن، اصغر حاجیلو، رضا رجبی، 
علیرضا منصوریان و این اواخر سعید مراغه چیان )كه جملگی 
مدیر  عنوان  به  شوند(  می  قلمداد  استقلال  های  سرمایه 
آكادمی منصوب می شدند، روزی را به یاد نمی آورم در میان 
پیشكسوتان نسبت به حضور اینان، صدای اعتراضی شنیده 
نشود، اما حالا كه یك غریبه در این مسئولیت قرار گرفته قریب 

دو ماه است که هیچ صدای اعتراضی به گوش نمی رسد!؟
همچنین است! سكوت آن ها در برابر انتصاب مدیر عاملِ 
فرصت طلب سِیاسی  این باشگاه...!؟ به راستی چه اتفاقی 
در میان پیشكسوتان استقلال رخ داده كه همه آن ها و حتی 
حسن روشن، جباری، حاجیلو، قراب، رجبی، رشیدی، بیانی ها، 
چنگیز، كارگرجم، مختاری فر، فریبا، نراقی و... سكوت پیشه 

كرده اند!؟
اگر این سكوت )!( ریشه در كارت هدیه و وعده و وعید ندارد 
)كه می دانم این بار چنین نیست( پس نشانه چیست؟ این 
سكوت معنادار نیست. چنین سكوتی فقط نشانه ترس است. 
آن هم یك ترس پوشالی! ترس از صاحب امتیاز یك هفته 
نامه نفتی كه بی تردید او باید بترسد نه پیشكسوتان استقلال!

سرمقاله

درحالی همانند سال گذشته در لایحه بودجه سال ۱۴۰۰ 
مقرر شده است که بخشی از عوارض آلایندگی برای حل 
مشکلات زیست محیطی کشور اختصاص یابد اما معاون 
زیست  محیط   حفاظت  سازمان  انسانی  زیست  محیط  
می گوید که با توجه به یک فوریت طرح مجلس درباره 
تخصیص ابن عوارض به شهرداری ها و دهیاری ها، امکان 

مخالفت با این بند در بودجه ۱۴۰۰ وجود دارد.
به گزارش »دنیای هوادار«، براساس قانون بودجه سال۹۹ 
مقرر شده بود که از ابتدای این سال ۳۵درصد از یک 
به  این  از  پیش  که   - صنایع  آلایندگی  عوارض  درصد 
حساب شهرداری ها و دهیاری ها واریز می شد - به صندوق 
محیط زیست برای کاهش آلودگی های زیست محیطی 
و جلوگیری از تخریب محیط زیست  اختصاص یابد اما 
نمایندگان مجلس شورای اسلامی طی مهر ماه امسال 
یک فوریت طرحی را تصویب کردند که در صورت نهایی 
شدن آن سهم صندوق محیط  زیست از عوارض آلایندگی 

حذف خواهد شد.
مسعود تجریشی- معاون محیط  زیست انسانی سازمان 
حفاظت محیط  زیست، ضمن اشاره به اینکه دولت در لایجه 
بودجه ۱۴۰۰ نیز مقرر کرده است که همانند امسال بخشی 
از عوارض آلایندگی به صندوق محیط  زیست پرداخت شود، 
تصریح کرد: ما اخیرا با نمایندگان مجلس جلساتی برگزار 
و درباره ضرورت هزینه کرد این مبلغ برای حل مشکلات 

زیست محیطی کشور صحبت کرده ایم.
وی ادامه داد: سازمان محیط  زیست طرح هایی که قرار 
است با استفاده از عوارض آلایندگی اجرایی کند مانند 
پایش تمام صنایع کشور، اجرای طرح های مدیریتی برای 
تالاب ها، حمایت از سمن های زیست محیطی و... - را 
برای نمایندگان مجلس تشریح کرده است و نمایندگان 
نیز معتقد هستند که این اقدامات مفید و البته ضروری 
درباره  مجدد  رای گیری  هنگام  که  دید  باید  اما  است 
اختصاص بخشی از عوارض آلایندگی به محیط زیست 

چگونه عمل خواهند کرد؟
تجریشی با بیان اینکه متأسفانه کمیسیون بودجه مجلس 
شورای اسلامی مخالف و معتقد است که عوارض آلایندگی 

باید به مسیر گذشته خود بازگردد، اظهار کرد: تا پیش از 
امسال عوارض آلایندگی در شهرداری ها یا دهیاری ها و 
استانداری ها برای اموری همچون پرداخت حقوق کارکنان 

یا سایر تسهیلات هزینه می شد.
معاون محیط  زیست انسانی سازمان حفاظت محیط زیست 
در پایان گفت: طی امسال حدود ۳۰۰میلیارد تومان از محل 
عوارض آلایندگی به حساب صندوق ملی محیط  زیست 
پرداخت شده است. ما نیز گزارش عملکرد خود را در این  
ارسال کردیم. مرکز  برای مجلس شورای اسلامی  زمینه 
پژوهش های مجلس نیز با هزینه کرد این مبلغ برای رفع 
آلایندگی موافق است اما به هرحال باید تا رأی گیری مجدد 

طرح مجلس منتظر بمانیم.

خبر اول

در لایحه بودجه 1400؛

تخصیص عوارض آلایندگی برای رفع آلودگی ها 

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 

شهید حسین کامرانی خونیقی  را گرامی می دارد

نماینده مجمع عالی نمایندگان کارگری کشور با اشاره 
به اینکه چارچوب افزایش دستمزد در ماده ۴۱ قانون 
کار مشخص است گفت: افزایش تورم به قدری زیاد 
است که باید به فکر معیشت کارگران باشیم، بسته 

معیشتی نمی تواند دردی را درمان کند.
به گزارش »دنیای هوادار«، محمدرضاتاجیک- نماینده 
مجمع عالی نمایندگان کارگری کشور درباره دستمزد 
کارگران گفت: چارچوب افزایش دستمزد در قانون کار 
مشخص است؛ ماده 41 نقشه راه را به خوبی تعیین 
کرده؛ اما خیلی ها سعی می کنند این قانون را نادیده 

بگیرند و به مقوله دستمزد ورود کنند.
بازرسی برای  با اشاره به وعده رئیس سازمان   وی 
بازنگری مزد در نیمه دوم سال گفت: در ابتدای سال 
که نمایندگان کارگران برای دستمزد تلاش کردند، اما 
رئیس سازمان بازرسی اعلام کرد که ما باعث شدیم 

تا دستمزد 5درصد افزایش یابد. اکنون هم نمایندگان 
مجلس برای دستمزد ورود کرده اند که به نظر می رسد 
مانند گذشته بعضی از آنها جنبه سیاسی دارد و بعضاً 

هم با اهداف پوپولیستی است.
می  مجلس  نمایندگان  از  اینکه  بیان  با  تاجیک 
خواهیم که در زمینه دستمزد کارگران را یاری کنند 
تصمیم گیری  اصلی  مرجع  کار،  شورایعالی  افزود: 
نرخ  اساس  بر  باید  دستمزد  ماده41  مطابق  است. 
تورم و سبد معیشت تعیین شود، سبد معیشت باید 

به روزرسانی شود.
 نماینده کارگران در شورای عالی کار با گلایه از وزارت 
برگزاری کمیته  به خاطر عدم  وزارت صنعت  و  کار 
دستمزد با هدف به روز رسانی سبد معیشت سال 99 
کارگران گفت: در سال جاری، بعد از خرداد فقط یک 
جلسه شورایعالی کار برگزار شده که آنهم به بررسی 

پیرامون مزد منطقه ای و مزد صنوف اختصاص داشت.
تاجیک با اشاره به اینکه مسئولان به بهانه کرونا از 
برگزاری جلسه فرار می کنند گفت: نمایندگان مجلس 
به دولت فشار بیاورند تا جلسه شورایعالی کار برای 
ترمیم مزد و به روزرسانی سبد معیشت برگزار شود. 
باید بدانند آنقدر نرخ تورم افزایش یافته که نه عدد 
40درصد برای افزایش مزد و نه راهکارهایی مثل بسته 
معیشتی و یارانه، نمی تواند جبران کننده قدرت خرید 

از دست رفته کارگران باشد.
وی با بیان اینکه نمایندگان مجلس باید بیشتر از ما 
قانون را بلد باشند؛ پس در چارچوب قانون کارگران را 
حمایت کنند اظهارکرد: در قانون هیچ محدودیتی برای 
افزایش چندباره مزد در سال نیامده است، بنابراین 
نیازی نیست که مجلسی ها وقت تلف کنند و طرح 
جدید ارائه دهند، بلکه می توانند کمک کارگران باشند.

معاون بیمه و خدمات سلامت سازمان بیمه سلامت 
و  سولفات  کلروکین  هیدروکسی  داروهای  گفت: 
داروهای  و  سرپائی  بخش  در  فسفات  کلروکین 
اینترفرون بتا در بخش بستری، برای بیمه شدگان 

مبتلا به کرونا تحت پوشش قرار دارد.
بیمه  سازمان  عملکرد  مبنای  گفت:  رضایی  مهدی 
سلامت برای پوشش داروها و خدمات بیمه شدگان 
مبتلا به کرونا دستورالعمل های تدوین شده توسط 

وزارت بهداشت درمان و آموزش پزشکی است.
این  شیوع  ابتدای  از  دستورالعمل  این  افزود:  وی 
بیماری، بروزرسانی شده و جهت اجرا ابلاغ شده است.

بیمه  سازمان  سلامت  خدمات  و  بیمه  معاون 

سلامت تصریح کرد: بر همین اساس و به موجب 
خصوص  در  بهداشت  وزارت  درمان  معاون  ابلاغیه 
نسخه هشتم راهنمای تشخیص و درمان کووید19، 
داروهای هیدروکسی کلروکین سولفات و کلروکین 
فسفات در بخش سرپائی و داروهای اینترفرون بتا در 
بخش بستری، برای بیمه شدگان مبتلا به کرونا تحت 

پوشش قرار دارند .
وی اظهار کرد: این داروها پیش از این نیز در فهرست 
این  موجب  به  که  داشته اند  قرار  سازمان  تعهدات 
ابلاغیه، برای درمان کووید19 نیز پذیرش و پرداخت 

می شود .
۲۵آبان  تاریخ  از  همچنین  کرد:  تأکید  رضایی 

وزارت  عالی  مقام  ابلاغیه  موجب  به  سال جاری، 
بهداشت، درمان و آموزش پزشکی و مصوبه هفتاد 
و نهمین جلسه شورای عالی بیمه سلامت کشور ، 
درمان  جهت  رمدسیویر،  و  فاویپیرواویر  داروهای 
از  بهداشت،  وزارت  پروتکل های  بر  مبتنی  کووید19 

تاریخ مذکور تحت پوشش بیمه قرار گرفته است.
معاون بیمه و خدمات سلامت سازمان بیمه سلامت 
افزود: سایر داروهای مورد استفاده اعم از داروهای 
و  ضدانعقاد  داروهای  ضدتهوع،  ضدسرفه،  مسکن، 
آنتی بیوتیک بر اساس فهرست تعهدات بیمه پایه و 
طبق مفاد راهنمای تجویز ابلاغی، برای درمان این 

بیماران پرداخت می شود.

چارچوب افزایش مزد در قانون كار مشخص است؛

مجلس وقت کشی نکند! 

داروهای تحت پوشش بیمه بیماران کرونا کدامند؟

خانه  ملت

بهداشت

مجید  سعیدی

 نویسنده و روزنامه نگار
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جامعه

بی توجهی به بازی های بومی و محلی ایران؛
»گوی بازی« زیباتر از کریكت 

مهدی غفاری - نویسنده میهمان

اتحاد  و  زندگیونشاط  از  بومیومحلیایران سرشار  بازی های 
و همبستگی و در عینحال نوعی آمادگیدفاعیوبدنی برای 
مبارزه با دشمنان و آمادگی جهت کارهای روزمره کشاورزی و 
دامداری مردمان ایرانزمین به خصوص روستاییان بوده است.

اگرچه تا به امروز بیش از ۴۰۰ نوع بازی بومی و محلی ایرانیان 
بازی های هر  اگر به خوبی  اما  ثبت و شناخته شده است 
منطقه و هر روستا شناسایی شود بالای ۵ هزار بازی بومی و 

محلی در ایران وجود دارد.
بوده  تفریح  و  سرگرمی  نوعی  اینکه  علاوه بر  بازی ها  این 
است اکنون با کمی جمع بندی و کلاسه کردن آن، می توانند 
به عنوان بازی های رسمی در جهان و آسیا شناخته شوند و 

وارد بازی های رسمی المپیک هم بشوند.
در  ما  بازی  گوی  همین  که  می کنیم  عرض  مثال  برای 
روستاهای سبزوار از جمله فیض آباد و روستاهای اطراف 
بیس بال  و  کریکت  یا  است  اصیل تر  و  مهیج تر  و  زیباتر 
آمریکایی و هندی و پاکستانی؟ یا به بازی کبدی توجه کنید 
که هندی ها آن را به نام خود وارد المپیک آسیایی کرده اند 
اما در برخی روستاهای خراسان به درستی واژه کبدی را در 
حین انجام بازی ادا می کنند: شصتاگلنار است کبدی اند و 

بیدی بیدی بیدی اند و بیدی اند...
در روستاهای اطراف سبزوار مثل باشتین، فیض آباد، مثل 
شهرآیین و تاج آباد و حسین آباد و مهرآباد هم تا جایی 
که من تحقیق کرده ام همین واژه را به کار می برند و خود 
من در تشکیلات فدراسیون کبدی وقتی این موضوع را 
هست  هم  هندی  که  به رئیس فدراسیون جهانی کبدی 
گفتم برآشفت و منکر قضیه بود ولی وقتی یک فیلم 
و صدای ضبط شده ای را از بازی کبدی فیض آباد نشان 
ایشان دادم تعجب کرد و اعلام کرده که حتما به منطقه 

سفری خواهد کرد.
و  بچه ها  و  شده  سپرده  به فراموشی  اکنون  که  افسوس 
بازی های  و  پشت کامپیوتر  هم  روستا  پسران  و  دختر 
آن می نشینند و دیگر در ایام عید خبری از کبدی و انواع 

بازی های محلی نیست.
اما علاقه دارم »گوی بازی« را بیش از سایر بازی ها معرفی 
کنم چه اینکه اطمینان دارم اگر بتوانیم دوباره گوی بازی 
قالب  در  و  می کنیم  ثبت  خودمان  به نام  کنیم  احیا  را 
انجمن ورزشی گوی بازی و سپس فدراسیون فعالیت خواهیم 
به آن  به خوبی  اگر  ما  گوی بازی  که  می دهم  قول  و  کرد 
بازی رسمی ایران و آسیا و  بپردازیم، ظرف چندسال به یک 

حتی المپیک تبدیل خواهد شد.
در این بازی، عمدتا دو تا تیم 6 نفره وارد زمین می شوند. 
تیم  کدام  شروع کننده بازی  که  می کنند  انتخاب  قرعه  با 
باشد. زمان مشخصی البته ندارد ولی جای تیم برنده و بازنده 
براساس قواعد بازی تغییر می کند. نفراتی که آغازکننده بازی 
هرنفر  به ترتیب  و  می شوند  مستقر  سمت شمال  هستند 
سه بار می تواند با چوبی که مخصوص بازی است به گوی 

ضربه بزند.
وقتی سه ضربه به گوی وارد کرد نفراتی که سمت جنوب میدان 
در چند نقطه مستقر هستند گوی را باید بگیرند و به کاپیتان 

که از همه آماده تر و باهوش تر است برسانند.
اما این طرف قضیه هر بازیکنی که سه ضربه به توپ وارد 
کرد باید هم زمان با اینکه یار بعدی به گوی ضربه می زند 
به گونه ای طول زمین را برود و برگردد که توپی که نواخته 
شده و در دست بازیکنان تیم مدافع قرار گرفته و به سمت 
بازیکن مهاجم که در حال تردد است شلیک می شود، برخورد 
نکند که اگر برخورد کند، جای تیم مهاجم و مدافع عوض 

می شود...
این بازی به طرز عجیبی هیجان انگیز و زیباست. در کریکت 
به گونه ای  و  می کند  مهیا  را  توپ  بازیکنی  که  می بینیم 
به سمت زننده ی توپ که چوب دستش هست می فرستد که 
او بتواند به بهترین نقطه ی توپ ضربه بزند. ولی در گوی بازی، 
بازیکن مهاجم خودش توپ را آماده می کند و خودش هم 

به توپ یا گوی ضربه می زند.

یادداشت اختصاصی

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »هومن قدوسی«

- شهردار فقید گرمدره - را گرامی می دارد

»البرز« چه خبر؟

استاندار البرز از کاهش آمار مبتلایان به کرونا در این 
استان خبر داد و گفت: وضعیت طالقان در مورد کرونا 

سفید شد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از روابط عمومی 
با توجه به اعمال  البرز، عزیزاله شهبازی  استانداری 
مبتلایان  تعداد  کاهش  و  کرونایی  محدودیت های 
به کرونا در استان البرز، اظهار کرد: این دستاورد مهم 
در راستای حفظ سلامت مردم، حاکی از برنامه ریزی 

صحیح، بسیج امکانات و نیروها و همراهی ویژه مردم 
و رسانه ها است.

وی افزود: این استان در میزان مبتلایان، بستری ها 
و تلفات ناشی از کرونا با کاهش چشمگیری مواجه 

شده است.
استاندار البرز با بیان اینکه این استان از اسفندماه 
گذشته با توجه به تبادلات فراوان جمعیتی با تهران، 
در شیوع کرونا با پایتخت الگوی مشترک داشت که 
در حال حاضر فاصله معناداری در این رابطه دارد و 
روند شیوع کاهش یافته است، تصریح کرد: در داخل 
کشور نیز اقدامات مهم و مؤثری برای ساخت واکسن 
صورت گرفته که البرز نیز در این رابطه فعالیت های 

قابل توجهی دارد.
شهبازی با بیان اینکه با توجه به نزدیک شدن شب 
یلدا و برای جلوگیری از ترددها و برگزاری دورهمی های 

خانوادگی در شهرهای کمتر از 200هزار نفر با مدیریت 
استانداران، محدودیت ها اعمال شود، ادامه داد: طبق 
مطالعات صورت گرفته، بیش از 30درصد مبتلایان 
به کرونا از طریق دورهمی های خانوادگی گرفتار این 

دورهمی ها شدند.
شهبازی با بیان اینکه 3شهرستان استان در وضعیت 
زرد و 3 شهرستان دیگر در وضعیت نارنجی هستند، 
عنوان کرد: در مجموع، البرز در شرایط قرمز قرار ندارد 
و حتی طبق اظهارات رئیس دانشگاه علوم پزشکی 
نیز  سفید  وضعیت  در  توان  می  را  طالقان  استان 

دانست.
وی گفت: همراهی مردم می تواند چرخه شیوع کرونا 
را به طور کامل متوقف کند، از این رو با پرهیز از عادی 
انگاری باید با انگیزه و توان بیشتری برای حفظ و 

بهبود شرایط فعلی اقدام کنیم.

تمام شهرهای استان البرز از وضعیت قرمز کرونایی خارج شد 

رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی البرز گفت: در اجرای 
طرح تشدید برخورد قانونی با وسایل نقلیه آلاینده و 
دودزا از روز شنبه خودروهای با درصد آلایندگی بالا در 

این استان جریمه می شوند.
سرهنگ غلامعلی شرق اظهار کرد: با توجه به افزایش 
آلودگی هوای  شهرستان های استان البرز، طرح مقابله 
با خودروهای دودزا  دراین استان به اجرا درآمده است.

های  دوربین  شدن  فعال  با  اکنون  کرد:  اضافه  وی 
پلاک خوان ، خودروهای فاقد معاینه فنی  به صورت 
برخط جریمه می شوندکه این مهم می تواند در کنترل  
آنکه خودروهای  تاثیر گذار باشد ضمن  آلودگی هوا 

آلاینده به پارکینگ ها انتقال می یابد.
شرق افزود: مأموران پلیس راهور در سال جاری ۷۹هزار 
و ۱۱۵وسیله نقلیه فاقد معاینه فنی را در این استان 
اعمال قانون کردند که در مقایسه با مدت مشابه سال 

قبل بیش از ۲برابر رشد داشته است.
وی گفت: طرح برخورد با خودروهای آلاینده و فاقد 
معاینه فنی در همه فصول سال ادامه دارد  اما در ۶ماه 
دوم سال به دلیل آلودگی بیشتر در کلان شهرها، این 

طرح ها با شدت بیشتری انجام می شود.
شرق افزود: خودروهایی که عمر تولید آن ها کمتر از 
چهارسال باشد نیازی به معاینه فنی ندارند اما بالای 

چهارسال باید برگه معاینه فنی دریافت کنند.
استان  به وضعیت هوای  با توجه  بیان کرد:  وی 
افزایش  ضمن  شهروندان  می رود  انتظار  البرز 
استفاده از وسایل حمل و نقل عمومی نسبت به 
انجام معاینه فنی خودروهای خود و رفع نواقص 

فنی آنها اقدام کنند.
 شرق افزود: اکنون ۱۱مرکز معاینه فنی خودرو در استان 
البرز فعال است که از این تعداد یک مرکز در شهرستان 
ساوجبلاغ، سه مرکز در نظرآباد و بقیه در کرج قرار دارند 
که مردم می توانند برای معاینه فنی خودروهای خود به 

این مراکز مراجعه کنند.

سرهنگ »غلامعلی شرق« خبر داد:

تشدید طرح برخورد با خودروهای آلاینده 

البرز با  معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری 
مثبت ارزیابی کردن آهنگ رشد اقتصادی استان گفت: 
کاهش نرخ بیکاری و مقرری بگیران بیمه بیکاری و 
افزایش آمار بیمه شدگان اجباری بیانگر حرکت استان 

در مسیر توسعه اشتغال و رشد اقتصادی است.
جهانگیر شاهمرادی در کارگروه اشتغال استان که در 
سالن شهدای دولت استانداری برگزار شد، افزود: البته 
این مهم بدان معنا آن نیست که مدیران نسبت به 

مقوله مهم اشتغال کوتاهی کنند.
وی اظهار کرد: بر اساس شاخص های عمده بازار کار در 
سال ۹۸ و ابتدای سال ۹۹ استان البرز در حوزه کشاورزی 
۳.۸درصد و در حوزه صنعت ۴۰.۹درصد رشد مشاهده 

می شود که موجب کاهش ۶ دهم درصدی نرخ بیکاری 
نسبت به تابستان سال ۹۸ و افزایش ۲.۴درصدی نرخ 

مشارکت اقتصادی نسبت به بهار۹۹ شده است.
شاهمرادی  افزود: متأسفانه به دلیل شرایط کرونا در 
مواجه  مشکل  با  از صنوف  بسیاری  خدمات،  حوزه 
شدند و در این راستا از مدیران دستگاه های اجرایی 
در حوزه های مختلف انتظار می رود با ورود علمی، 
فنی و تخصصی در کنار همراهی بانکها نسبت به ارائه 

راهکارهای کارشناسی اقدام کنند.
این مسئول خاطر نشان کرد: برای ورود جدی به این 
اصناف  حوزه  از  درستی  و  واقعی  آمار  باید  موضوع 
وجود داشته باشد تا بتوان با بررسی های کارشناسانه 

و اتخاذ تدابیر مناسب راهکارهایی ارائه شود .
معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری البرز تأکید 
کرد: اکنون  شهرک های صنعتی نظرآباد و اشتهارداز 
کار  جویای  نیروهای  جذب  برای  بالایی  ظرفیت 

برخوردار هستند.
شاهمرادی در بخش دیگر از اظهاراتش گفت: انتظار 
می رود با  وجود مشکلات کرونایی با راه اندازی شهرک 
البرز که با ماهدشت تنها ۱۳کیلومتر  صنعتی امید 
را  سرمایه گذاران  جذب  زمینه  با  بتوان  دارد  فاصله 

فراهم کرد.
گفتنی است؛ استان البرز دارای سه هزارو ۵۰۰ واحد 

تولیدی و صنعتی است.

»معاون استاندار«: حرکت اقتصادی البرز رو به جلو است

مدیر کل منابع طبیعی و آبخیز داری استان البرز گفت: 
دخالت های بی مورد در منابع طبیعی استان موجب 
شده فرسایش خاک در البرز به ۱۴تن در هکتار به ویژه 

در حوزه سدهای کرج و طالقان برسد.
به گزارش »دنیای هوادار«، حامد فرضی- مدیر کل منابع 
طبیعی و آبخیز داری استان، با اشاره به دخالت های 
صورت گرفته در حوزه منابع طبیعی استان البرز، گفت: 
دخالت های طبیعی و غیرطبیعی و تخریب هایی که در 
حوزه سرزمینی البرز صورت  گرفته به ویژه در بالادست  
دو سد کرج و طالقان فرسایش خاک را افزایش داده 
و فرسایش خاک در این دو حوزه ۵/۱۳ تا ۱۴ تن در 

هکتار است.
وی با بیان اینکه فرسایش خاک به ویژه در خصوص 

استان های  آب  تأمین کننده  پرشدن مخزن سدهای 
البرز و تهران می تواند بسیار خطرناک باشد، یادآور شد: 
با توجه به اینکه ایجاد یک سانتی متر لایه سطحی 
است  ممکن  گیاهی  پوشش  برای  حاصلخیز  خاک 
و  تخریب  میزان  این  بکشد؛  حدود ۷۵۰ سال طول 

فرسایش در خاک، زنگ خطری برای البرز است.
با  البرز گفت:  مدیر کل منابع طبیعی و آبخیزداری 
حدود  کنون  تا  سال۹۶  از  شده  انجام  پیگیری های 
اعتبارات صندوق توسعه  از محل  تومان  ۱۱۰میلیارد 
در  می تواند  که  آبخیزداری  طرح های  اجرای  برای 
کاهش مخاطرات سیل موثر باشد؛ در استان جذب 

شده است.
 وی با اشاره به اینکه اقدامات چشمگیری در حوزه 

بحرانی  نقاط  سایر  و  سدها  بالادست  در  آبخیزداری 
طرح های  کرد:  بیان  است،  شده  انجام  البرز  استان 
آبخیزداری در بیش از ۱۷۰هزارهکتار از سطح استان 
انجام شده و سایر پروژه های تکمیل کننده از جمله 
جنگل کاری، کوپه کاری و غیره به منظور  کاهش 

تخریب های سیل در البرز  اجرا شده است.
ردیف  جاری  سال  بودجه  در  اینکه  بیان  با  فرضی 
آبخیزداری  های  طرح  اجرای  به  مناسبی  اعتباری 
راستا  این  در  کرد:  بیان  است،  داده شده  اختصاص 
۷۰درصدی  پیشرفت  با  آبخیزداری  سازه های  اجرای 
انجام شده که با توجه به شرایط آب و هوایی و عدم 
امکان اقدامات عمرانی در مناطق کوهستانی، این امر 

به ابتدای سال آتی موکول شده است.

فرسایش در البرز به مرحله هشدار رسیده است
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شهری »دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »حسین ملک« 
- بنیان گذار کتابخانه و موزه ملی ملک در تهران - را گرامی می دارد

شهری

»اكبر سلیم نژاد«:

تفرقه افکنی اردوغان ناکام ماند 

پسُت اینستاگرام »شهردار كرج«:

»شب یلدا در خانه می مانیم«

خصوص  در  گفت:  کرج  شهر  اسلامی  شورای  رئیس 
شعرخوانی سخیف رئیس جمهوری ترکیه که حتی ارزش 
پاسخگویی ندارد باید گفت که تفرقه افکنی امثال آقای 
اردوغان نمی تواند خللی در اتحاد اقوام ایرانی ایجاد کند و 
آذربایجان به عنوان خطه ای شهیدپرور همواره در خط مقدم 
دفاع از استقلال و تمامیت ارضی میهن اسلامی حضور 

پررنگی داشته است.
به گزارش »دنیای هوادار«، اکبر سلیم نژاد طی سخنانی در 
ابتدای دویست و بیست و هفتمین جلسه رسمی شورای 
اسلامی شهر کرج اظهار داشت: فرا رسیدن هفته پژوهش 
و فناوری را به همه پژوهشگران، استادان و فرهیختگان 
تبریک عرض می نمایم و امیدوارم با همت تلاشگران این 
عرصه شاهد موفقیت های چشمگیری در توسعه علمی 

کشور باشیم.
وی افزود: همچنین پیشاپیش 26 آذر ماه روز حمل و نقل 
و رانندگان را به پیشگامان و فعالان این بخش مهم به 
ویژه در استان البرز و شهر کرج صمیمانه تبریک می گویم، 
بی شک نبض توسعه اقتصادی در دستان ارزشمند فعالان 
عرصه حمل و نقل عمومی می تپد و امیدوارم که در این 
مناسبت به مشکلات و دغدغه های رانندگان محترم توجه 

بیشتری شود.
بازاریان  همه  از  کرد:  تصریح  کرج  شهر  شورای  رئیس 

محترم، کسبه و اصناف که در دوران قرنطینه همکاری 
بسیار مطلوبی در راستای سلامتی جامعه و قطع زنجیره 
انتقال ویروس کرونا داشتند، صمیمانه قدردانی می کنم 
و امیدوارم مسئولان و نهادهای مربوطه به جهت خسارت 
های سنگینی که متحمل واحدهای صنفی شده، از این 

عزیزان حمایت لازم را داشته باشند.
به گفته سلیم نژاد، با توجه به تخریب بخشی از سازه تاریخی 
پل دختر و انتقادات به حقی که در این ارتباط مطرح می 
شود، از سازمان میراث فرهنگی استان انتظار و مطالبه داریم 
در عمل به وظایف ذاتی خود که یکی از مهمترین آنها مرمت 
و رسیدگی به بناهای تاریخی است جدیت بیشتری داشته 
باشد، چرا که بناهایی مثل پل دختر بخشی از هویت تاریخی 
کرج هستند که در معرض نابودی و فرسایش قرار گرفته اند.

وی خاطر نشان کرد: در پایان ضمن تشکر از برگزاری مانور 
عملیات زمستانه و قدردانی از همه عزیزانی که در هنگام 
بارندگی ها برای کاهش مشکلات تردد عابرین و خودروها 
در شهر حضور پیدا می کنند، انتظار جدی دارم که امکانات 
و تجهیزات در نقاط مختلف به صورت عادلانه تقسیم شوند 
و این طور نباشد که محل تردد مسئولان استانی کمترین 
مشکل را نداشته باشد و در برخی نقاط نیز شهروندان در 
آبگرفتگی های بزرگ گرفتار شوند و کسی به مشکلات آنها 

توجه نکند.

شهردار کرج با انتشار پُستی در اینستاگرام از شهروندان 
مانیم«  می  خانه  در  یلدا  »شب  پویش  به  خواست 

بپیوندند.
به گزارش »دنیای هوادار«، علی کمالی زاده روز گذشته 
با انتشار پُستی در صفحه اینستاگرام خود از شهروندان 
خواست به پویش »شب یلدا در خانه می مانیم« بپیوندند.
شهردار کرج در این پُست که با هشتگ گزارش به مردم 
منتشر کرده، گفته است؛ »به شب یلدا نزدیک می شویم، 
هنوز محدودیت تردد )۹ شب تا ۴ صبح( در سطح شهر 
کرج پا برجاست، انتظار و درخواست از همشهریان این 
است تا محدودیت ها را جدی گرفته و از دورهمی های 
شب یلدا اجتناب کنند، زیرا در وضعیت فعلی وظیفه 
و  درمان  کادر  جهادگران  خاطر  به  تا  است  ایرانی  هر 
سختی هایی که در این ۱۰ ماه متحمل شدند از تجمعات 

خودداری کند.«
کمالی زاده گفته است؛ »مرکز کنترل ترافیک شهرداری 
وضع  ابتدای  از  راهور  پلیس  همکاری  با  کرج 
به صدور ۶۰ هزار جریمه  اقدام  تا کنون  محدودیت ها 
ترددهای غیرضروری کرده و ۵۲ هزار جریمه نیز مربوط به 
خودروهای فاقد معاینه فنی است که اعمال شده است.«
دستگاه   ۸۵ حاضر  حال  »در  است؛  کرده  اضافه  وی 
دوربین پلاک خوان در سطح شهر وجود دارد و اعمال 
کاهش  هدف  با  تردد  محدودیت  خصوص  در  قانون 

بیماری منحوس کرونا صورت می پذیرد.«

شهردار کرج گفته است؛ »همچنین با توجه به وضعیت 
آلودگی هوای شهر کرج اعمال جریمه خودروهای فاقد 

معاینه فنی هم انجام می شود.«
کمالی زاده از شهروندان عزیز خواسته است تا با بازنشر 
این پُست دیگر همشهریان را در جریان موضوع قرار دهند 

تا پویش شب یلدا در خانه می مانیم کارساز شود.
شهردار کرج همچنین گفته است؛ »با اخذ گواهینامه 
معاینه فنی خودروها در داشتن شب یلدایی با هوای 

پاک مشارکت کنیم.«

گزارش

فرصت   تلاشیم  در  گفت:  تهران  استان  شورای  رئیس 
های تهران را در شهرهای اقماری توزیع شود و یکی از 
پیشنهادات در این حوزه استفاده از ظرفیت بازارهای میوه 

تره بار برای فروش محصولات تولیدی استان است.
به گزارش دنیای هوادار، الهام فخاری رئیس شورای استان 
تهران گفت: شورای اسلامی استان در دوره پنجم تلاش 
کرد با وجود گوناگونی سلائق در شهرستان و طیف بندی 
هایی که وجود داشت به عنوان نهاد مدتی کار نظارتی به 

درستی پیش ببرد.
وی افزود: تلاش شده صدای واحد و حرکت هماهنگی به 
گوش برسد که مرهون تلاش ۱۶ عضو شورای استان است.

فخاری گفت: نقش سازمان شهرداری ها بسیار موثر است 
این است که نقش این سازمان در توسعه  و تاکید ما 

شهرستان تهران پررنگ تر شود.
وی از برگزاری دوره های آموزشی در این دوره خبر داد و 
گفت:  این شورا ۷۵ دوره آموزشی را به ثمر رسانده است و 
برای برگزاری دوره های مشترک دیگری با دانشگاه تهران و 

علامه طبابایی رایزنی شده است.
فخاری گفت:  استان تهران با وجود مسائل پایتخت، نیاز 
بیشتری دارد که و رویدادهای استارتاپی را  مد نظر قرار 

دهد.
رئیس شورای شهر تهران درخصوص وضعیت نظارتی در 
این شورا گفت: جمعیت ۱۰ میلیونی تهران، با ۲۲ منطقه و 
۲۱ عضو شورا بسیار سخت است و این یک واقعیت است 

که نشان می دهد در بعد نظارت عقب هستیم.
وی تحقق اهداف فرهنگی را نیازمند یک پروتکل نظارتی 
دانست و گفت: طرح »حریم آثار« می تواند به معضلات 

این حوزه کمک کند. 
فخاری درخصوص طرح های هادی نیز گفت: این طرح 
به کندی پیش می رود. در حالیکه خط و مرز پروژه ها را  

طرح هادی مشخص می کند.
وی  درباره تعداد اعضای بازداشت شده شوراهای شهر و 
روستاها نیز گفت:  به نسبت عدد جامعه اعضای استان، 
تعداد اعضای مسئله دار زیاد نیست اما بخشی از رسیدگی 
ها مربوط به ادوار گذشته بوده است و بخشی از آنها مربوط 

به تخلفات شخصی است و باید تفکیک شود.
فخاری گفت: در شوراهای روستایی و بخش به دلیل تاخیر 
در صدور ابلاغیه مشکلاتی پیش آمد که با پیگیری ها 

مسئله ایجاد شده که خوشبختانه حل شد.
وی درخصوص آلودگی آبهای شهرهای اقماری تهران از 
ساماندهی وضعیت آب شهرستان پردیس و بومهن خبر 

داد که به گفته وی اقدام  پیشگیرانه در بهبود کیفیت آب 
است.

فخاری با تاکید بر اینکه در سطح شهر تهران جمع آوری 
آب های سطحی به خوبی توسعه یافته است، گفت:  اما 
نگرانی ما مربوط به شهرستان های مجاور است که آبهای 
چه  تهران  محدوده  خارج  در  تهران  شهر  شده  مدیریت 

می شود.

افزایش هزینه ها زندگی در تهران و گرایش به زندگی در 
شهرهای اقماری

در  زندگی  برای  ها  هزینه  افزایش  به  اشاره  با  فخاری 
پایتخت و گرایش برای زندگی در شهرهای اقماری و نیاز 
به توسعه خطوط مترو در شهرهای اقماری گفت: بودجه 
توسعه مترو برای شهرهای اقماری رقم پایینی دارد و در 

حال رایزنی با مجلس در این مسئله هستیم.
وی درباره توسعه مترو  گفت: در خط اتصالی اسلامشهر 
به تهران کلنگ زنی شده و در محورهای دیگر باید دنبال 
شود اما تا این زمان تا همین حد و مقیاس توانسته ایم 

پیش ببریم.
فخاری گفت: در تلاشیم فرصت های تهران را در شهرهای 
ظرفیت  از  استفاده  آنها  از  یکی  و  کنیم  توزیع  اقماری 
تولیدی  محصولات  فروش  برای  بار  تره  میوه  بازارهای 

استان لحاظ کنیم.
وی درخصوص ایمن سازی استان تهران در مقابل زلزله  
گفت:  ایمن سازی و اقدامات پیشگیرانه و مدیریت بحران 
را با همکاری یازمان پدافند غیر عامل دنبال کردیم، تا در 
تصمیم گیری های توسعه ای حساب شده تر عمل شود.

بهزاد درخشان سخنگوی شورای اسلامی استان تهران نیز 
از  فرادست، متشکل  این شورای  این نشست گفت:  در 
اعضای ۱۶ استان تهران است فعالیت می کند. و تعداد 
اعضای شورای اسلامی شهر و روستای این استان ۱۵۷۵ 

نفر است.
تفاهم  انعقاد  را  شورا  این  موثر  اقدامات  جمله  از  وی 
نامه های متعددی دانست که از جمله آنها با کمیسیون 
یونسکو، سازمان پدافند، انجمن نظام روانشناسی، و... بوده 
است و نشست های متعدد با معاونت های وزارتخانه ها 

در این دوره برگزار شده است.
جمله  از  تهران  آب های سطحی  انتقال  گفت:  درخشان 
و  کند  می  جلوگیری  از سیلاب  که  است  هایی  برنامه 

فرصتی برای حمایت از کشاورزی است.

»دنیای هوادار« بررسی می كند؛

تلاش برای توزیع فرصت  های تهران
 در شهرهای اقماری
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فرهنگی

شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

 

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

 Ludovico اثری از لودویکو اناودی Undiscovered آلبوم نئوکلاسیک کشف نشده
Einaudi آهنگساز و پیانیست پرآوازه ایتالیایی است. این هنرمند از نام های 
مطرح موسیقی کلاسیک مدرن و نئوکلاسیک حال حاضر دنیای موسیقی است 

که سابقه اجرای زنده در ایران را نیز دارد.
آلبوم Undiscovered مجموعه ای از قطعات ساخته او است. این مجموعه شامل 
برخی از آثار خوب کمتر شنیده شده او، قطعات منحصر به فرد او و همچنین 
 Elegy قطعات منتشر نشده، قطعات اجرای زنده مانند مرثیه ای برای قطب شمال
For the Arctic و نسخه های خاص همراه با وکال از قطعات معروفی چون  
ابرهای سفید Nuvole Bianche است که در طول ۲۵سال گذشته منتشر شده 
است. آلبوم موسیقی بی کلام Undiscovered گزیده ای از آثار لودویکو اناودی 
به انتخاب خود او است که او در آن تلاش کرده تا مخاطبان را با قطعاتی آشنا 
کند که اگرچه کمتر شنیده شده اند، اما چیزی از دیگر آثار گنجینه گرانبهای 
ساخته های او ندارند. این آلبوم که مجموعه ای ۲۰قطعه ای از آثار این هنرمند 
ایتالیایی را در خود دارد، به مانند عموم آثار این هنرمند تجربه منحصر به فردی 
از موسیقی نئوکلاسیک است که در آن سازهای پیانو، ویولن، ویولا و موسیقی 
الکترونیک تجربه دلنشین و روح نواز از شنیدن موسیقی را برای شنوندگان 

مشتاق آثار این آهنگساز به همراه می آورند.

Undiscovered
::  لودویکو اناودی   :: 

گاسپار نوئه از آن کارگردان هایی است که خیلی ها موفق به درک فیلم او 
می شوند و خیلی های دیگر هم به راحتی از کنار آن می گذرند و از آن بد 
می گویند؛ کلایمکس نیز از آن دسته فیلم های ۲۰۱۹ بود که شاید برای متوجه 

شدن آن باید کمی زمان بدهید.
دلایل زیادی وجود دارد که بتوان فیلم کلایمکس را جزو بهترین فیلم ها 
دانست؛ از فیلم برداری کاملا خلاقانه گرفته تا کارگردانی یک برداشت آن که 
قطعا پروژه بسیار سختی برای گاسپار نوئه بوده است. فیلم های گاسپار نوئه 
همیشه تابوشکنی خاص خود را داشته است و کلایمکس نیز از این قاعده 
مستثنی نیست. از دلایل اصلی که می توان کلایمکس را خلاقانه دانست، 
استفاده از بازیگران بی تجربه است و این کارگردانی خارق العاده گاسپار نوئه 
را نشان می دهد که به خوبی توانسته از این بازیگران تازه کار چنین بازی 

جذابی بگیرد.
کلایمکس از آن دست فیلم هایی است که شاید نتوانید به راحتی با آن ارتباط 
برقرار کنید و شاید برای این که فیلم را کامل متوجه شوید باید حداقل دو 
بار آن را مشاهده کنید. توصیه می کنیم قبل از دیدن این فیلم و اگر وقت 
خالی کافی داشتید، فیلم Into The Void از همین کارگردان را تماشا کنید تا 
متوجه شوید که چقدر سبک کارگردانی »گاسپار نوئه« خاص و جذاب است.

Climax -نقطه اوج
::   گاسپار نوئه  ::

برای دو عاشقانه   پایانی جذاب  کتاب هنوز هم من، نوشته ی جوجو مویز، 
پیش از خود، من پیش از تو و پس از تو، است: لوئیزا کلارک جوان حالا باید 

تصمیمات مهمی برای زندگی عاشقانه اش بگیرد.
هنوز هم من از پرفروش ترین کتاب های ۲۰۱۸ و بهترین کتاب داستانی سال 
از نظر کاربران سایت گودریدز است. این اثر را با ترجمه مریم مفتاحی منتشر 
شده است. هنوز هم من، داستان لوئیزا کلارک است. دختر جوانی که روزی به 
عنوان یک پرستار وارد خانه ای اشرافی و ثروتمند شد و چند وقت بعد، با قلبی 
شکسته و دلی دردمند، از آنجا بیرون آمد. لوئیزا که عاشق ویل، پسر ثروتمندی 
که پرستاریش را می کرد شده بود، حالا با آن دختر جوانی که وارد خانه شده 
بود، خیلی فرق داشت. لوئیزا چیزهایی یادگرفته و دیده بود که اگرچه نتوانسته 
بود، سرزندگی ذاتی او را، بگیرد، اما او را به زنی عاقل و پخته تبدیل کرده بود. لو 
می داند که با کسی آشنا خواهد شد که زندگی اش را زیرو رو می کند، این فرد 
او را یاد دوستی می اندازد و این یادآوری آزار دهنده خواهنده بود. لو نمی داند 
چه کند، ولی می داند هر تصمیمی بگیرد، اوضاع دیگر مثل سابق نخواهد بود. 
آیا او باید به تجربه های جدید »بله« بگوید و با بیرون آمدن از منطقه امن خود 
پذیرای چالش های جدیدی شود؟ لو می خواهد بداند اگر عاشق کسی هستی، آیا 

برای داشتنش باید از رؤیاهایت دست بکشی؟

هنوز هم من- جوجو مویز
::  ترجمه: مریم مفتاحی  ::

کتابفیلم موسیقی

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »استنلی کوبریک«

 - کارگردان فقید سینما - را گرامی می دارد

جهان سینما

»زالاوا« به زبان فارسی و کردی در راه جشنواره فجر 
بلند  فیلم  نخستین  »زالاوا«  سینمایی  فیلم 
در  شرکت  برای  امیری  ارسلان  سینمایی 
به  فیلم  این  آماده می شود.  فجر  جشنواره 
»سمیرا  و  برادری«  »روح الله  تهیه کنندگی 
برادری« و با مشارکت بنیاد سینمایی فارابی 

ساخته شده است.

علاقه فیلمساز سرشناس آلمانی به سینمای ایران
آلمانی  سرشناس  فیلمساز  هرتزوگ-  ورنر 
در پیامی به مناسبت برگزاری چهاردهمین 
به  از علاقه اش  جشنواره »سینماحقیقت« 

ایران و سینمای ایران گفت.

نمایش »بندر بند« ایرانی در هاینان چین
حکمت،  منیژه  کارگردانی  به  بند  بندر  فیلم 
تهیه کنندگی منیژه حکمت و مهشید آهنگرانی 
ایریماژ،  بین المللی شرکت  و پخش  فراهانی 
به دنبال حضور در جشنواره هایی چون تورنتو، 
زوریخ، میل ولی، بسفر و فیلم هایی از جنوب، در 
بخش چشم انداز آسیا در سومین جشنواره بین المللی فیلم هاینان 

آیلند شرکت می کند.

»اقیانوس پشت پنجره« به جشنواره فیلم داکا راه یافت
به  پنجره«  پشت  »اقیانوس  سینمایی  فیلم 
حضور  پنجمین  نبی زاده  بابک  کارگردانی 
بین المللی خود را در بخش رقابتی نوزدهمین 

جشنواره فیلم داکا تجربه می کند.

»باباسیبیلو« متقاضی جشنواره فیلم فجر
فیلم سینمایی »بابا سیبیلو« به تهیه کنندگی 
احمد احمدی و کارگردانی ادوین خاچیکیان 

فرم حضور در جشنواره فیلم فجر را پر کرد.

در راستای سیاست شفاف سازی وزارت فرهنگ و ارشاد 
اسلامی و در چارچوب قانون انتشار و دسترسی آزاد به 
اطلاعات، جزئیات گزارش عملکرد توافقنامه با خانه سینما 

در هفت ماه سال۹۹ منتشر شد.
به گزارش »دنیای هوادار«، سازمان سینمایی گزارش عملکرد 
توافق نامه با خانه سینما را در ۷ماهه ابتدایی امسال با 

کمک دو میلیارد و ۴ میلیون تومان منتشر کرد.
در این گزارش اطلاعاتی از میزان کمک برای حمایت از 
دوره های ارتقای دانش مهارتی ویژه فعالان حرفه ای سینما، 
خانه  اعضای  معیشتی  و  درمانی  بیمه ای،  رفاهی،  امور 
سینما، گردهمایی ها و جشن سالانه سازمان سینمایی، 
های  هزینه  و  صنوف  تخصصی  نشست های  برگزاری 

پشتیبانی ذکر شده است.
در بخش کمک به امور رفاهی، بیمه ای، درمانی و معیشتی 
اعضای خانه سینما کمک یک میلیارد و ۶۳میلیون تومانی 
مبلغ حدود  به ۱۴۶۰هنرمند  درج شده که  نفر  به ۹هزار 
۹۴۴میلیون تومان کمک بلا عوض شده است. برای مراسم 
تشییع و تدفین ۱۰هنرمند حدود ۳۰میلیون تومان کمک 

شده و مبلغ ۶۰میلیون و ۵۰۰هزار تومان هم برای کمک به 
امور درمانی ۲۸هنرمند صرف شده است. 

طبق این گزارش بابت هزینه های دبیرخانه جشن خانه 
سینما )که به دلیل شیوع کرونا به شکل هر سال برگزار 
نشدند(، ۴۱میلیون و ۸۰۰هزار تومان خرج شده و ۳۲میلیون 
تومان هم از صنوف مدیران تدارکات، مدیران تولید، کانون 

کارگردانان و انجمن بازیگران حمایت مالی شده است.
شورای صنفی نمایش هم از جمله مواردی است که در 
این گزارش عملکرد به آن  اشاره شده و مبلغ پنج میلیون 
البته شورای  به آن کمک شده است.  و ۵۰۰هزار تومان 
صنفی نمایش تقریباً در ابتدای امسال دچار حاشیه هایی 
شد و برخلاف گذشته که باید در خانه سینما تشکیل جلسه 
می داد، اعضای جدیدش در سازمان سینمایی جمع شدند و 
بعد هم جلسه  هفتگی خود را به تناوب به یکی از اصناف 

مربوط منتقل کردند.
اسناد مالیاتی خانه سینما از دیگر موارد اشاره شده در این 
گزارش است که بابت مشاوره و پیگیری وضعیت مالیاتی 
اعضا، حدود ۲۴میلیون تومان کمک گرفته شده است. 

همچنین برای هزینه های ساختمان های در اختیار صنوف 
برای برگزاری جلسه در این هفت ماه ۶۰میلیون تومان خرج 

شده است.
تهیه مستند شفاهی تاریخ سینمای ایران، تهیه مستند خانه 
دوست اینجاست )به کارگردانی زنده یاد سیامک شایقی( 
از دیگر مواردی است که در این گزارش عملکرد به آن ها 

اشاره شده است.

مستند »آشو« ساخته جعفر نجفی موفق به کسب جایزه 
دوره جشنواره  و سومین  بیست  کوتاه  فیلم  بهترین 

بین المللی فیلم کودک و نوجوان المپیای یونان شد.
بیست و سومین جشنواره فیلم کودک و نوجوان المپیا 
در کشور یونان از ۲۸نوامبر تا ۴دسامبر )۸ الی ۱۵آذرماه( 
به  »آشو«  کوتاه  مستند  و  شد  برگزار  آنلاین  به صورت 
کارگردانی جعفر نجفی جایزه بهترین فیلم کوتاه این 

رویداد را به خود اختصاص داد.
»آشو« ماه گذشته نیز جایزه بهترین فیلم جشنواره بین 
المللی فیلم »امی ین« در کشور فرانسه را دریافت کرد. از 
دیگر جوایز بین المللی این فیلم در سال جاری می توان به 
دریافت جایزه بهترین مستند کودک و نوجوان از جشنواره 
مستند آمستردام )ایدفا( و دیپلم افتخار از جشنواره بین 
المللی لایپزیگ آلمان و جشنواره بین المللی سواستاپل 

اشاره کرد که شانزدهمین دوره آن در شهریور ماه در کشور 
روسیه برگزار شد.

کوتاه  مستند  بهترین  عنوان  به  همچنین  فیلم  این 
بیست و ششمین دوره جشنواره »دلا لسینیلای ایتالیا«، 
ششمین دوره جشنواره فیلم های مستند »داکیومنتا« در 
کشور مکزیک و سی و چهارمین جشنواره فیلم فرایبورگ 

انتخاب شده است.

گزارش

سازمان سینمایی منتشر كرد؛

جزئیات حمایت مالی از »خانه سینما« در سال ۹۹

مستند ایرانی برگزیده جشنواره المپیای یونان شد 
جشنواره ای
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »ابراهیم ابراهیمی« 
- پیشکسوت فقید تکواندو - را گرامی می دارد

ورزشی

جستار

دریچه

تراکتور؛ رودخانه جوشان زندگی

هفت ماه تا المپیک؛ نبود دیپلماسی یا بودجه؟

تراکتورسازی اگر بسامان برسد و یک کادرفنی دلسوز 
که آن پتانسیل عظیم را بشناسد و انتخاب خوبی از 
جانب مدیریت صورت گیرد یقینا در کنار استقلال و 
پرسپولیس و البته سپاهان می تواند همواره در ایران 

و آسیا بزرگی کند.
یک »واسیلی گوجا« همان سبیلوی دهه 70 می 
خواهد که از این رود خروشان شاه ماهی صید کند 
و کریم باقری ها و خطیبی ها و دین محمدی ها به 
فوتبال ما تزریق کند. این مهم در صورتی اتفاق می 

افتد که ترکتور سازی هر دو طرف را ببیند.
یعنی ابتدا یک مربی کاردان که شناخت کافی از 
تونمندی های بچه های دیار ستارخان و باقرخان 
داشته باشد و مسلط به کار باشد و از طرفی وقتی 
چنین فردی انتخاب شد به او فرصت و زمان لازم 
داده شود که اگر این اتفاق بیفتد در یک پروسه 
حداقل سه ساله تراکتور خود را به جمع مدعیان 
دیگر  بار  حال  همین  در  و  رساند  می  همیشگی 

بارور شده و علاوه بر تامین  استعدادها این دیار 
به  را  بزرگی  بازیکنان  تواند  می  داخلی  احتیاج 
سایر باشگاه ها ترانسفر کند و منبع در آمدی برای 

تراکتورسازان باشد.
البته اکنون نیز که در هفته پنجم هستیم خیلی دیر 
نشده ولی امیدواریم که متولیان تراکتورسازی به فکر 
یک انتخاب خوب باشند و اگر هم دو هفته دیر شد 

عجله نکنند تا فرد مورد نظر پیدا شود.
البته که انتخاب مسعود شجاعی یک آینده نگری 
و در عین حال یک ریسک است و اگر واقعا روی 
مسعود سرمایه گذاری شده پرونده مربیگری را ببندند 
تا دلالان دست از سر تراکتور بردارند و به طور قطعی 
اعلان شود سرمربی ما مسعود شجاعی است ولی اگر 
بناست شجاعی مربی موقت برای گذر از بحران باشد 
و هر روز یک اسم بالای سر کاپیتان تیم ملی مطرح 
شود نه او می تواند کاری کند و نه بازیکن از مربی  

حرف شنوی دارد.
واقعا مسعود شجاعی که در بالاترین سطح فوتبال 
دنیا در لالیگا بازی کرده و تجربه دو جام جهانی را دارد 
اگر انتخاب قطعی مدیریت است تا نیم فصل به نتایج 
نگاه نکنند و دستش را باز بگذارند تا خود را بیابد و اگر 
در نیم فصل دورنمای کار امیدوارکننده بود که ادامه 
دهند و اگر نبود خود مسعود شجاعی جدا می شود و 
اگر هم قبل کرد که بماند و با یک مربی بزرگ تجربه 

بیاندوزد که چه بهتر.

با وجودی که زمان زیادی تا مسابقات المپیک۲۰۲۰ 
نمانده اما هنوز تیراندازان المپیکی ایران با مشکل فنی 
و به روز نبودن سلاح هایشان مواجه هستند، مشکلی 
که فدراسیون تیراندازی هنوز نتوانسته است آن را حل 

کند.
به گزارش »دنیای هوادار«، حدود ۷ماه دیگر تا آغاز 
مسابقات المپیک زمان داریم و با توجه به شیوع کرونا 
و تحریم ها، ملی پوشان تیراندازی با مشکلات زیادی 
مواجه هستند. کمبود فشنگ و مهمات از عمده ترین 
مشکلات تیراندازان ایرانی است که به گفته مسئولان 
فدراسیون علت آن تحریم ها است. مشکل بزرگ دیگر 
قدیمی و به روز نبودن سلاح تپانچه زنان المپیکی 
است. این مشکل سبب شده تا عملکرد ملی پوشان 

تحت تاثیر قرار بگیرد.
پنج شنبه گذشته مسابقات تیراندازی آنلاین بین المللی 
مصر انجام شد اما هانیه رستمیان ورزشکار المپیکی 
در  حضور  از  سلاحش  فنی  اشکال  دلیل  به  ایران 
این رقابت  انصراف داد. البته او پیش از این هم در 
مسابقات آنلاین بین المللی قزاقستان با وجود عملکرد 
خوب به دلیل اشکال فنی اسلحه اش در رده یازدهم 

ایستاده بود.
قطعاً اشکال فنی سلاح هانیه رستمیان تنها در حین 
مسابقه باعث دردسر نیست و او در زمان تمرین نیز با 
این مشکل روبه رو است؛ مشکلی که تنها با تعویض 
سلاح می توان آن را برطرف کرد اما فدراسیون تیراندازی 

هنوز بعد از مدت ها نتوانسته به قول خود عمل کرده و 
سلاح دو المپین تپانچه را به روز کند.

و  دیپلماسی  دلیل  به  تفنگ  بخش  در  گویا  البته 
ارتباطاتی که الهام هاشمی دارد این مشکل برطرف 
شده است. هاشمی سال گذشته توانسته از شرکت های 
سازنده، سلاح المپین ها را به صورت رایگان و سلاح 

غیر المپین ها را با پرداخت مبلغی به روز کند.
زمان زیادی تا المپیک نداریم و باید هر چه سریع تر 
سلاح المپین ها به روز شود تا آن ها فرصت داشته 
آن عادت کنند.  به  با سلاح جدید تمرین و  باشند 
تیراندازی ایران ۶سهمیه المپیک دارد و انتظار می رود 
فدراسیون همه انرژی و بودجه را در این مدت اندک 
صرف کسب مدال المپیک کند، اما طولانی شدن حل 
مشکلاتی از قبیل تمدید قرارداد سرمربی تفنگ، تغییر 
سلاح المپین ها، عدم برگزاری لیگ تفنگ و تپانچه 
و ... نشان دهنده عدم توجه فدراسیون به ماده های 

المپیکی است.

نصف جهان

به منظور تحقق  اصفهان  استان  عالی ورزش  جلسه شورای 
تمام  در  ورزش  ماهیت  و  زیرساخت های هویت  و  اهداف 
دستگاه های دولتی، بخش های خصوصی و نهادهای مرتبط 

با ورزش در استانداری اصفهان تشکیل شد.
بار  چهارسال  حدود  ای  وقفه  با  ورزش  عالی  شورای  جلسه 
دیگر در استانداری اصفهان و با حضور آقای رضایی استاندار 
محترم، سیدمحمد طباطبایی مدیرکل ورزش و جوانان استان 
و در غیاب بالاترین فرد ارشد دانشگاه ها، سازمان ها و ادارات 
برگزار شد و متاسفانه  نهادهای مربوطه  و  ارگان ها  دولتی، 
)کمافی السابق( نماینده های خودشان را به این شورا که از 

اهمیت ویژه ای برخوردار بود اعزام کرده بودند!
و  است  شده  مصوب  دولت  هیات  در  ورزش  عالی  شورای 
ماهیت به گونه ای است که در راس امور کشور فعالیت دارد تا 

به توسعه ورزش کمک شود و مورد حمایت قرار بگیرد.
شورای عالی ورزش کشور به ریاست شخص رئیس جمهور یا 
معاون اول رئیس جمهور در عالی ترین درجه اجرایی کشور و 
مقامات دستگاه هایی که در ورزش موثر و مفید هستند نظیر 
سازمان برنامه و بودجه، وزیر ورزش و جوانان، به عنوان دبیر 
شورا، وزارت معادن و صنایع و فلزات وزیر آموزش و پرورش، 
دستور  به  کلانشهرها  نیروهای مسلح، شهرداران  فرماندهان 

رئیس جمهور دعوت می شوند.
در این جلسات و نشست های هم اندیشی کار گروه های 

شورای عالی ورزش که در سطح ملی قابلیت اجرایی دارند.
اما نکته اصلی که در این جلسه شورای عالی ورزش استان به 
وضوح به چشم می خورد عدم تبین صحیح مرتبط با حضور 
کارشناسان ورزش بود برای نقد و بررسی کارشناسانه ورزش 
استان پهناور اصفهان؛ مضاف بر اینکه مواردی مورد بحث قرار 
گرفت که به هیچ وجه ارتباط چندانی به این حوزه نداشت که 
باعث شد عدم تفکیک میان مقوله فرهنگ، اخلاق و قانون 

باعث شده بود تا پراکندگی محسوسی در گفتارها دیده شود!
اما با این اوصاف چیزی از ارزش دغدغه های شورای عالی 
ورزش کم نکرد و باید برگزاری این جلسه را به فال نیک بگیریم 
که در روزگارانی که اصالت مادیات دل در گرو اخلاق و فرهنگ 
در ورزش دارند با توجه به علاقه مندی و همراهی و حمایت 
به رشد و توسعه  استاندار محترم  آقای رضایی  همه جانبه 
ورزش باید قدردان باشیم  و نهایت استفاده را از این موقعیت 

های استثنائی ببریم.
و اما ایراد شکلی که در این زمینه حائز اهمیت است اینکه 
صورت  کارشناسی  درسطح  جلسات  مجموعه  بود  قرار  اگر 
بگیرد، قاعدتا و بنابر روش معمول اداره کل ورزش و جوانان 
استان می توانست این سلسله جلسات، مباحث، ارتباطات 
و تعاملات بین بخشی را با حضور مدیران ورزش و جوانان 
شهرستان ها و مدیران ورزش نهادها، ارگان ها و دستگاه های 

دولتی برگزار کند.
لیکن از آنجایی که تعیین استراتژی ورزش و تعیین برنامه 
های راهبردی کلان و حمایت هایی که دستگاه های  دولتی و 
نهادهای ذیربط می توانند در امر توسعه و تقویت ورزش استان 
در جلسات  آن ها  ارشد  بایستی مقامات  باشند می  داشته 
شورای عالی ورزش استان مشارکت می کردند و نقطه نظرات 
و پیشنهاد های خود را ارائه می نمودند تا به عنوان مصوبه ای 
توسط آقای استاندار ابلاغ شود و پیگیری های لازم مورد اجرا 
قرار بگیرد و در پایان هرسال براساس آمار عملکرد و فعالیت 
های تعاملی  و همکاری های ورزشی مورد ارزشیابی قرار بگیرد.

ظاهرا به نظر می رسید که برای دعوت از مدیران شرکت کننده 
چندان ملاک و معیاری وجود نداشته و از سخنان مدعوین به 

گونه ای استباط می شد نکاتی را بیان کردند که چندان ارتباطی 
با اصل جلسه شورای عالی ورزش استان نداشت .طبیعی است 
وقتی صاحب نظران و مدیران مسئول دستگاه های اجرایی 
استان حضور پیدا نکنند و نماینده به این جلسات بفرستند 
شرکت  بعضی  گفتارهای  اوقات  ای  پاره  در  است  ممکن 
کنندگان حتی بوی عقده گشایی داشته باشد! ایراد آنجا است 
که فردی از اهالی سیاست و غیرورزشی بخواهد راجع به مسائل 

فنی ورزش سخن بگوید!
بهتر بود به جای برخی دوستان شرکت کننده در این جلسه 
افرادی دعوت می شدند که در ورزش کارشناس هستند و از 
نگاه کارشناسانه پیرامون توسعه ورزش بحث می کنند. ظاهرا 
به نظر می رسید هنوز مدیران ارشد استان نیز از ارزشگذاری ویژه 
ای که باید به امور ورزش کشور داشته باشند و از حساسیت 
بیشتری که باید به این بخش به ویژه رویکرد سلامت محور 
ورزش کشور نشان بدهند بی اطلاع هستند و با عدم حضور 
شان در این جلسات باعث می شوند متولیان اصلی ورزش 
یعنی اداره کل ورزش و جوانان و هیات های ورزشی به نوعی 
دچار سرخوردگی و یا بی انگیزه گی در اجرای ماموریت های 

کاریشان شوند.
لذا از لحاظ ساختاری انتظار می رود از این پس، جلسات که به 
ریاست استاندار برگزار می شود مدیر دفتر استاندار و مدیریت 
برنامه ریزی استان تاکید ویژه ای به مدیران ارشد دستگاه های 
اجرایی استان داشته باشند و به صورت دستوری حضور آن ها 
در جلسات الزامی خاطر نشان کنند، چرا که ارزش و جایگاه 
شورای عالی ورزش همواره در بالاترین سطح باید مورد توجه 
مقامات ارشد استانی قرار بگیرد تا تصمیم های خوب و نهایی 

گرفته شود.
طبیعتا اگر اینگونه نباشد اعضای شورای عالی ورزش استان 
برای اخذ تصمیم های کلان دچار چالش خواهند شد و نهایتا 
خروجی خوبی هم نخواهد داشت و از جلساتی که می بایستی 
در سطح کارشناسی به اجرا در آید باز می مانند. با توجه به 
اینکه ریاست جلسات شورای عالی ورزش با مقام عالی استان 
یعنی استاندار محترم است که نماینده تام الاختیار دستگاه 
اجرایی کشور می باشند و هرگونه اقدام، ارتباط و فشار برای 
مشارکت و حضور الزامی مقامات مرتبط از طریق استانداری 
صورت می گیرد، مدیرکل ورزش و جوانان استان در این رابطه 

هیچگونه دخالتی ندارد .
همان طور که اشاره شد تشکیل جلسات کارگروهی و نشست 
های مقامات ارشد و بلندپایه استانی در جلسه شورای عالی 
ورزش را به فال نیک می گیریم و با وجود اینکه بحث یکسری 
مسابقات که ارتباطی با برنامه های استراتژیک استان نداشت 
را تحت  نوعی بحث کلی جلسه شورای عالی  ورزش  به  و 
الشعاع قرار داده بود که مهم ترین آن توسعه ورزش همگانی 
با مشارکت تمام دستگاه ها و نهادها بود،که کیفیت مصوبه و 

توجیه خوبی برای ورزش در سطح استان در بر نداشت.
دغدغه ای که از سال های گذشته همچنان باقی است که 
امیدواریم در آینده و در موقعیت طلایی حضور آقای رضایی 
در سمت استاندار نصف جهان که یکی از حامیان پر و پا قرص 
از لحظه  ورزش می باشند برای حل این معضل اجتماعی، 

 لحظه ها به نحو شایسته ای بهره برداری کنیم...

»دنیای هوادار« خروجی جلسه شورای عالی ورزش اصفهان را بررسی می كند؛

فرصتی  که برخی از مدیران ارشد قدر نمی دانند؟

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »قاسم امیریاوری«ورزشی
 - پیشکسوت فقید ورزش بوکس - را گرامی می دارد

FIBA ورود داوران بسکتبال ایران به لیست بین المللی
فدراسیون جهانی بسکتبال، نام داوران ایرانی را به فهرست بین المللی خود 

اضافه کرد. کمیته داوران فدراسیون جهانی بسکتبال با همکاری و 
تعامل حوزه داوران فیبا آسیا نام داوران و ناظران اعلام شده از 

سوی ایران در سال ۲۰۱۹ میلادی را در فهرست داوران بین المللی 
خود قرارداد.

شهنازی سرمربی تیم والیبال سایپا شد
با تصمیم مسئولان تیم والیبال سایپا، ناصر شهنازی بار دیگر سرمربی این 

تیم شد. پس از استعفای مصطفی کارخانه از سرمربیگری تیم والیبال 
سایپای تهران، ناصر شهنازی سرمربی فصل گذشته نارنجی  پوشان 

که عملکرد خوبی هم با این تیم داشت، با دیگر به عنوان سرمربی 
خودروسازان انتخاب شد.

صادقی: چهره موفق میدان دروازه بان حریف بود
کیوان صادقی گفت:دروازه بان تیم مقابل چهره موفق بود اگر۱۰توپ بازیکنان ما را سیو 

نمی کرد نتیجه روی تابلو تغییر می کرد. درجریان رقابت های دوربرگشت لیگ برتر 
هندبال مردان دوتیم نیروی زمینی شهیدشاملی کازرون و ذوب آهن اصفهان 

مقابل هم صف آرایی کردند که درنهایت این رقابت پایاپای تیم صدرنشین 
نیروی زمینی شهیدشاملی توانست تیم ذوب آهن را شکست دهد.

انتخاب مجدد مامیاشویلی بر فدراسیون کشتی روسیه
رئیس فدراسیون کشتی روسیه که ۲۳سال این سمت را برعهده دارد برای یک 

دوره دیگر در پست خود ماندگار شد. میخائیل مامیاشویلی قهرمان المپیک 
 )FSBR( به اتفاق آراء مجدداً به عنوان رئیس فدراسیون کشتی روسیه

انتخاب شد.او بعد از انتخاب مجدد به عنوان رئیس فدراسیون کشتی 
روسیه گفت: این یک اعتماد بزرگ در یک دوره دشوار است.

پیروزی ساروی در دور دوم 
مسابقات پنج وزن دوم رقابت های کشتی فرنگی جام جهانی انفرادی از 

ظهردیروز درشهر بلگراد کشور صربستان درحال برگزاری است که در 
وزن 97 کیلوگرم محمدهادی ساروی پس از استراحت در دور اول 

در دور دوم مقابل هاردییپ از هند با نتیجه 9 بر یک  پیروزشد. 
وی در کشتی بعد به مصاف نیکولاز کاخلاشویلی از ایتالیا می رود.

برگزاری اردوی تیم وزنه برداری جوانان از اول دی ماه
اردوی تیم ملی جوانان جهت حضور در مسابقات قهرمانی جهان در 

کشور عربستان از اول دی ماه به مدت 10 روز در محل کمپ 
نظر  با  برگزار می شود.  وزنه برداری  فدراسیون  ملی  تیم های 

شورای عالی فنی سعید علی حسینی سرمربی تیم ملی و سید 
محمد ضیائی نژاد کمک وی را برعهده خواهد داشت.

هادی در نیمه نهایی و فینال لیگ برتر کشتی نمی گیرد
پرویز هادی برای حضور در لیگ برتر کشتی آزاد امسال با تیم بازار بزرگ 

قرارداد بست. او در دور رفت در اردوی این تیم حضو داشت اما 
باتوجه به اینکه از او در کشتی های روز اول استفاده نشد، محل 

اردوی این تیم را ترک کرد. باید دید او چه تصمیمی در آینده 
اتخاذ خواهد کرد.

۸۰ درصد بازیکنان لیگ بسکتبال آنتی بادی کرونا دارند 
ملی پوش بسکتبال بایادآوری مبتلاشدن بسیاری از بازیکنان شاغل در لیگ برتر به 

کرونا گفت:با این شرایط چرخ لیگ همچنان بایدبچرخد به خصوص که امروز 
۸۰درصد بازیکنان آنتی بادی این ویروس را دارند.زنگنه گفت:درست است 

که درشرایط کرونا هستیم و به همین دلیل آغاز لیگ برتر بادیدارهای 
معوقه زیادی همراه شد اما اینها دلیلی بر لغو کلی مسابقات نمی شود.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

جهان فوتبال 

پرسپولیس به قطر رفت
کاروان تیم فوتبال پرسپولیس بعد از ظهر دیروز 
عازم دوحه شد تا خود را برای دیدار فینال لیگ 
قهرمانان آسیا آماده کند. به غیر از عیسی 
آل کثیر، سایر نفرات تیم فوتبال پرسپولیس در 

این سفر حضور دارند.

پیروانی: فینال آسیا، تقابل ثروت و غیرت است
سرپرست پرسپولیس می گوید دیدار نهایی لیگ 

ثروت  و  ایرانی  غیرت  تقابل  آسیا  قهرمانان 
تیم های شرقی است. فینال لیگ قهرمانان آسیا 
روزشنبه ۲۹آذر میان تیم های پرسپولیس و 
برنده دیدار اولسان هیوندای کره جنوبی و ویسل 
کوبه ژاپن در ورزشگاه الجنوب قطر برگزار می شود.

آقایی: می جنگیم تا پیروز شویم
کاروان  سفر  از  پیش  پرسپولیس  مدافع 
پرسپولیس به قطر برای برگزاری دیدار نهایی 
لیگ قهرمانان آسیا اظهار کرد: هم انگیزه داریم 

و هم امیدواریم و می جنگیم تا پیروز شویم.

عالیشاه: سرباز پرسپولیس هستم
امید عالیشاه در مراسم بدرقه پرسپولیس برای 

حضور در فینال لیگ قهرمانان آسیا، در مورد 
حساب ویژه کادرفنی روی او، اظهار کرد: من 
قبلا هم گفتم به عنوان یک سرباز کنار تیم 

هستم. تا جایی که بتوانم و کمک حال تیم 
شوم، در خدمت پرسپولیس هستم.

اینیستا با عصا در فینال شرق آسیا حاضر شد
کاپیتان ویسل کوبه که نمی تواند برای این 
تیم به میدان برود، با عصا در محل برگزاری 
دیدار نیمه نهایی مسابقات لیگ قهرمانان آسیا 

حاضر شد.

در  نماینده  دو  با  کشورمان  فرنگی  کشتی  ملی  تیم 
مسابقات جام جهانی انفرادی در صربستان حضور یافته 
درحال  کشور  این  بلگراد  شهر  در  رقابت ها  این  است، 
و  کیلوگرم   ۸۷ وزن  در  نوری  حسین  است،  برگزاری 
محمدهادی ساروی در وزن ۹۷ کیلوگرم نمایندگان کشور 

ایران محسوب می شوند.
قرعه کشی مسابقات جام جهانی انفرادی صربستان، انجام 

شده است که نتایج آن به شرح زیر است:
در وزن ۸۷ کیلوگرم که ۱۶نفر حضور دارند، حسین نوری 
در دور نخست به مصاف دوغان گوگتاس از ترکیه می رود 
و در صورت پیروزی بر این حریف در دور بعد با برنده 
کشتی میان اسلام عباس اف از آذربایجان و بشیر سید 
آزارا از الجزایر مصاف خواهد داد. داوید چکوتادزه قهرمان 

المپیک از روسیه در گروه نوری حضور دارد.
در وزن ۹۷ کیلوگرم که ۱۷ نفر شرکت کرده اند، محمدهادی 
با  دوم  دور  در  اول  دور  در  استراحت  از  پس  ساروی 
پیروزی  در صورت  و  هند کشتی می گیرد  از  هاردییپ 
بر این کشتی گیر در دور بعد به مصاف برنده کشتی 
میان نیکولاز کاخلاشویلی از ایتالیا و ولادلن کوزلیوک از 
اوکراین می رود. آرتور الکسانیان قهرمان جهان و المپیک 
از ارمنستان و موسی اولویف قهرمان جهان از روسیه در 

گروه ساروی قرار دارد.
»حسین نوری« فرنگی کار وزن ۸۷ کیلوگرم در نخستین 
مبارزه خود در جام جهانی انفرادی برابر حریف ترکیه ای 
پیروز شد، در وزن ۸۷ کیلوگرم نوری در دور نخست با 

نتیجه ۱۰ بر ۵ دوغان گوکتاس از ترکیه را شکست داد. 
نماینده وزن ۸۷ کیلوگرم ایران با شکست برابر حریف 
عنوان دار خود از روسیه به دیدار رده بندی رقابت های 
جام جهانی کشتی فرنگی در صربستان راه یافت تا برای 

مدال برنز تلاش کند.
محمدهادی ساروی در وزن ۹۷ کیلوگرم دیگر نماینده 
کشتی فرنگی ایران در این رقابت هاست، که با دو پیروزی 

در برابر کشتی گیران هند و ایتالیا به نیمه نهایی وزن ۹۷ 
کیلوگرم رسید و حریف اولیف، قهرمان روس جهان شد، 
که نماینده کشورمان کار بسیار دشواری در برابر حریف 
روسی خود داشت، محمدهادی ساروی پس از استراحت 
در دور اول، در دور دوم مقابل هاردییپ از هند با نتیجه 
۹ بر یک  پیروز شد. وی در کشتی بعد نیز با نتیجه 2 بر 
یک از سد نیکولاز کاخلاشویلی از ایتالیا گذشت و راهی 

مرحله نیمه نهایی شد. 
در دیدار نیمه نهایی اما باز هم ناداوری امان کشتی ایران 
را برید و ساروی با قبول شکستی ناعادلانه راهی دیدار 

رده بندی شد.

حرف آخر

در مسابقات جام جهانی انفرادی صربستان؛

تلاش نوری و ساروی برای برنز در روز ناعدالتی بلگراد

محمدرضا ولی زاده

  خبرنگار
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